
Protokół  VII SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 06 MAJA 2019 R. 

Przewodnicząca Rady wygłasza sentencję: 
Otwieram VII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  06 maja 2019 r. 

Wita  radnych, Panią Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa 

Powiatowego. 

Wita zgromadzoną publiczność, przedstawicieli prasy , radia i telewizji. 

Stan radnych na sesji 16. 

Informuje, że obrady odbędą  się  wg  przesłanego   porządku obrad,  który odczytała.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ?. Brak uwag 

Przegłosowano porządek obrad  . 

 „za” 16 głosów 

Przewodnicząca  stwierdza,  że porządek obrad został przyjęty. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

Protokół był wyłożony w pokoju 30. Protokół został także  wysłany radnym   drogą 

elektroniczną. Czy są uwagi do protokołu. Nie było. 

Głosowano przyjęcie protokołu. 

 „za” 16 głosów. 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja – przedstawia Sekretarz Powiatu ( stanowi załącznik do protokołu) 

p.5 Interpelacje radnych.  

Czy są inne interpelacje lub  zapytania? Nie ma. 

p.6 Przyjęcie sprawozdań  

- z działalności PCPR wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej za rok 2018 – przedstawia Kierownik PCPR Pani Ewa Kędzierska 

 ( stanowi załącznik do protokołu)  

- z efektów pracy PCPR jako organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2018- 

przedstawia Kierownik PCPR Pani Ewa Kędzierska ( stanowi załącznik do protokołu) 

- ze współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2018- – przedstawia Sekretarz 

Powiatu ( stanowi załącznik do protokołu) 

 

 



Zadano pytania odnośnie informacji w sprawie działalności Zarządu 

 

Przewodnicząca udzieliła głosu Radnemu Tadeuszowi Rękasowi. Radny prosi o wyjaśnienie 

sprawy upoważnienia  dwóch członków zarządu w sprawach bankowych. Pyta czy to 

upoważnienie ma związek z kredytem skonsolidowanym Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik, wyjaśniając, że upoważnienie ma związek z 

podpisaniem umowy na obsługę bankowa Powiatu.  Kolejne pytanie dotyczyło wyjaśnienia 

sprawy  strajków nauczycieli w szkołach i jakie wystąpiły braki w realizacji programu 

nauczania klas poza maturalnych. Odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy Sudoł. Mówił o 

obawach  przedłużenia roku szkolnego, informując ,że strajki trwały krótko i nie we 

wszystkich placówkach. Nie przewidywano przedłużenia roku szkolnego, a uzupełnienie 

materiału w klasach maturalnych i poza maturalnych dyrektorzy powinni  rozwiązać zgodnie 

ze swoimi kompetencjami. Radny pytał także w sprawach : przebudowy drogi Grębów-Stany, 

kwestii dokumentacji technicznej, kosztorysów, kwot przetargów,  postulował żeby 

uwzględnić te dane w sprawozdaniu. Pytał  także  zamówienie na projekt chodnika w 

Chmielowie.  Wyczerpującej odpowiedzi udzielił Starosta  Jerzy Sudoł mówiąc , że 

realizowane są kolejne etapy inwestycji  zapoczątkowane przez poprzedni Zarząd. Odnośnie 

zamówienia projektu na chodnik na ul. Kolejowej w Chmielowie to wynika z postulatów 

mieszkańców aby rozpoczęta budowę chodnika kontynuować w dalszym ciągu po lewej 

strony drogi. Aktualny projekt w około połowy drogi przenosi chodnik na prawą stronę w pas 

drogi powiatowej. Istniejący stary chodnik wybudowany w latach 70 położony jest w części 

na gruntach prywatnych. Projekt przewiduje podział prywatnych działek, wydzielenie gruntu 

pod projektowany chodnik a mieszkańcy zgodzili się nieodpłatnie oddać wydzielone pasy 

gruntu pod budowę chodnika  

 Głos zabrała Radna Pani Krystyna Kozieja z pytaniem w sprawie wniosku o boisko sportowe 

w SOSZ w Grębowie. Co  zdecydowało o wyznaczeniu zadania  tj. modernizacji sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2 w Nowej Dębie, jakim przesłankami kierował się Zarząd 

podejmując taka decyzję,  że to zadanie zostało wyznaczone do realizacji. Odpowiedzi 

udzielił Starosta mówiąc o tym, że boisko w Grębowie nie zostało uwzględnione ponieważ 

było za mało czasu, żeby przygotować dobrze wniosek. Natomiast wniosek dotyczący sali 

gimnastycznej  w ZS nr 2 był przygotowany wcześniej, z tym że  poprzedni Zarząd nie 

znalazł środków na ten cel, a sprawa w ZS nr 2 jest pilna i priorytetowa. Odpowiedzi na 

pytanie Radnej Kozieji udzielił również Członek Zarządu Pan Marek Ożga,  wyjaśniając 

kwestię  boiska przy SOSZ w Grębowie. Poinformował o  wizji lokalnej, a problemem 



wniosku okazało się przygotowanie projektu technicznego, którego nie  dało się wykonać w 

tak krótkim terminie. Problemem jest także wcześniejsze wykonanie przejazdu do Domu 

Nauczyciela tak aby samochody z ciężkim ładunkiem pod czas budowy boiska nie 

przejeżdżały droga przez park. Zapewnił ze dołoży wszelkich starań , żeby inwestycja doszła 

do skutku , a Powiat robi wszystko, żeby pozyskać jak najwięcej środków na inwestycje. 

 

p.7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

 

a)  w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Tarnobrzeskiego od dnia 1 września 2019 roku. 

Projekt  uchwały przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak mówiąc o  jednym z 

elementów realizacji nowego ustroju szkolnego o sieci szkół na obszarze Powiatu 

Tarnobrzeskiego realizowanego do 31 sierpnia 2019 roku.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pan Wojciech Gruszka. 

Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

16 głosów „za”,  

 

 Punkt b) porządku obrad 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od 

Gminy Baranów Sandomierski. 

 

 Projekt  uchwały szczegółowo przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak.  

Projekt jest konsekwencją działań  regulacji stanów prawnych dróg powiatowych, ze względu 

na prowadzone inwestycji, tj. na drodze powiatowej relacji Komorów- Huta Komorowska- 

Koniecpól, które  poprzedziło działanie gminy Baranów Sandomierski, ponieważ Rada Gminy 

27 lutego 2019 podjęła uchwałę w sprawie nieodpłatnego przekazania działek położonych  

w Ślęzakach.  Trzeba oddać szacunek dla Rady Gminy Baranów Sandomierski, ponieważ 

wniosek Zarządu Powiatu został szybko i pozytywnie rozpatrzony. Głos zabrał Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan Marek Zięba. Projekt uchwały 

został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  



Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

15 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący „ ( K. Kozieja) 

 

c)  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Tarnobrzeski nieruchomości 

położonej w Tarnobrzegu. 

Projekt  uchwały przedstawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak. Omawiany projekt   

dotyczy kwestii przejęcia i zabezpieczenia lokalu na potrzeby Centrum Zdrowia 

Psychicznego, działającego  przy SPZ ZOZ Nowa Dęba, który znalazł się w programie 

pilotażowym- ochrony zdrowia psychicznego, jako jedno z dwóch placówek na Podkarpaciu. 

Pilotaż dotyczy 2 szpitali powiatowych  tj. w Jarosławiu i  w Nowej Dębie. Aby spełnić 

warunki pilotażowe  musi być spełniony  warunek, jakim jest liczba populacji, tzn. 

potencjalnych pacjentów objętych tym programem. Nasz powiat liczy 53 tyś mieszkańców, 

 a do realizacji programu potrzeba 80 tyś. mieszkańców powyżej 18 roku życia. Dlatego 

nawiązano partnerstwo z Miastem Tarnobrzeg. Prezydent Miasta Tarnobrzega nie był w 

stanie znaleźć pod potrzeby Centrum odpowiedniego lokalu. Proponowane pomieszczenia 

były niedostępne pod względem komunikacyjnym, bowiem z lokalizowane były na piętrach. 

Stąd propozycja zakupu budynku byłej wymiennikowni ciepła i przekazanie obiektu 

szpitalowi w nieodpłatne użytkowanie. Szpital na własny koszt przeprowadzi adaptacje 

pomieszczeń pod potrzeby Przychodni Psychiatrycznej.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie, Kto jest „za” 

zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

16 głosów „za” 

  

d)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski 

 Projekt  uchwały szczegółowo omawia  Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak. Po 

przedstawieniu projektu głos zabrali radni. K. Kozieja i T. Rękas. Pytając o przesłanki 

udzielenia gminie Barnów Sandomierski pomocy finansowej na budowę  kompleksu 

sportowo-rekreacyjnego w miejscowości Skopanie. Pytali czy inne gminy mogą liczyć na 

pozytywne rozpatrzenie wniosków  w podobnych sprawach. Odpowiedzi udzielili; Starosta i 



Wicestarosta mówiąc, że w minionych kadencjach Powiat wspierał gminy przy budowie 

obiektów sportowych. Zapewnili, że Zarząd Powiatu nie zamyka drogi innym samorządom o 

zwrócenie się o taką pomoc. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

15 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący „ ( K. Kozieja) 

 

Sesję opuścił radny Pan Andrzej Kołodziej. Stan radnych 15. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok 

Projekt uchwały omówiony został  szczegółowo przez Skarbnika Powiatu Panią Elżbietę 

Wojciechowską . Omówiono kwestię zaproponowanych zmian zwiększenia planu dochodów 

o kwotę ogółem 932.837 zł, a także zmian w planach wydatków dotyczących działów 

klasyfikacji budżetowej, tj. dz. 010-rolnictwo i łowiectwo, dz. 600- transport i łączność, 

dz. 750- administracja publiczna, 

 dz. 801- oświata i wychowanie oraz dz. 854 – edukacyjna opieka wychowawcza dz. 851- 

ochrona zdrowia, 

 dz. 852-  pomoc społeczna i dz. 855- rodzina, dz .926- kultura fizyczna .  

W wyniku wprowadzonych zmian w planie wydatków Powiatu uległ zwiększeniu  o kwotę 

715.00 zł deficyt budżetu. Źródłem pokrycia deficytu będą wolne środki które pozostały na 

rachunku bankowym po rozliczeniu lat ubiegłych. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pan 

Marek Zięba. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Komisję pozytywnie.  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący „ ( K. Kozieja) 

 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

W sprawach wolnych wniosków Przewodnicząca Rady udziela głosu:   

Panu Dominik Szewc, zapytał o  w sprawę schodów w SOSZW w Grębowie  a zwłaszcza o 



koszt 600 tyś zł. Poruszył sprawę strajku w szkołach, jak samorząd podchodzi do sprawy  

odnośnie wypłat  dla nauczycieli, a także  do kwestii sprzętu do głosownia, na to pytanie 

odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu. W pozostałych kwestiach wyczerpującej odpowiedzi 

na poszczególne zadane pytana udzielił Starosta Jerzy Sudoł. Głos zabrał również 

Wicestarosta i zaprosił do zapoznania się w swoim gabinecie z mapkami w kwestiach spraw 

związanych działkami, odnośnie tematu poruszonego  w sprawach bieżących przez radnego 

Tadeusza Rękasa. 

 

 Przewodnicząca Rady  informuję, że na dzień 30.04.2019 wszyscy radni złożyli 

oświadczenia majątkowe za 2018 rok, które zostaną przesłane do analizy do Urzędu 

Skarbowego, a następnie opublikowane na BIP. 

 

Przewodnicząca Rady dziękuje za udział w Sesji, a następnie wygłasza sentencję:.  

 Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

06 maja 2019 r.  

 

 

Sporządził 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 

 

 


